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Ulaştırma Bakanı Adil Karaismailoğlu geçen hafta Ordu’ya geldi.

Ordu Çevre Yolunun ikinci etap çalışmalarını inceledi.

“Çalışmanın sonuna yaklaşıldı” dedi.

Bu beyana göre yolun ikinci etabı kısa sürede hizmete alınacak.

Nüfuslar arttıkça ihtiyaçlarda artıyor.

Mevcut yollar yetmez oluyor.

Ordu’muzun tamamına baktığımızda Ünye ve Ordu’nun çevre yolları tamamlanmış sayılır.
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Ancak Fatsa’nın çevre yolu büyük sorun.

Halen planlama yapılmış değil.

Oysa Ulaştırma Bakanı Fatsa çevre yolu için bir iki kelam söz etmeliydi.

Bunu duyamadık.

Hatta bakanın ilimizi ziyaretinde milletvekilimiz Ergün Taşçı’yı da heyet içinde göremedik.

Sayın Taşçı böyle önemli bir ziyarette nasıl olurda bakanın yanında yer almaz.

Muhtemelen çok önemli işi olmalı.

Mantıklı bir mazereti olmalı.

Ulaştırma bakanına diğer milletvekilleri Fatsa çevre yolundan bahsetti mi acaba?

Ciddi bir istekte bulundular mı?

Fatsa şehir geçişinde trafiğin tıkandığını anlattılar mı?

Yerel yöneticiler ciddi bir hazırlık yaparak ihtiyaçlara binaen bir dosya hazırlayıp bakana verdiler
mi?
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Nüfusu hızla artan Fatsa’nın çevre yolu ihtiyacına kimler ne zaman çözüm üretecek?

Lütfen kafanızı biraz da Fatsa’ya dönün...

Ulaştırma bakanından üç gün sonra cumhurbaşkanımız Ordu’ya geldi.

Yukarıdaki sorular cumhurbaşkanımıza soruldu mu acaba?

“Fatsa Çevre Yolu” ne zaman başlayacak denilebildi mi?

*                                                                                                                  *      *

FATSA ÇINAR FESTİVALİ

Karadeniz Bölgesinin genelinde yaz aylarında birbirinden güzel şenlikler yapılır.

Genelde iç bölgelerde yayla şenlikleri göze çarpar.

Sahil kesimlerinde de başarılı festivallere rastlamak mümkün olur.

Fatsa’mızda da bir haftadır her gün farklı farklı etkinliklere tanık olduk.

Kültür-sanat ve müzik alanında yurttaşlarımız müziğe doydu sanırım.

 3 / 7



FATSA’YA ÇEVRE YOLU TALEP EDİLDİ Mİ?
Salı, 02 Ağustos 2022 11:48 - 

Birbirinden meşhur sanatçılarımız sahne aldılar, çeşitli dallarda kültür faaliyetleri oldu.

Bu etkinlikler Fatsa Belediyesi bünyesinde gerçekleşti.

Açıkçası; belediyemiz başarılı bir festivale imza attı.

Sosyal belediyecilik çerçevesinde başarılı bir iş çıkardılar.

Binlerce hemşerimizi bir araya getirerek sosyal yaşama dair etkinliklerle buluşturdular.

Başkan Etem Kibar başta olmak üzere festival çalışma ekibini kutluyorum.

TABAN FİYAT SİYASİDİR

Fındık taban fiyatı AK Partinin yaptığı kalabalık bir mitingle açıklandı.

Zaten cumhurbaşkanımız Ordu’da yaptığı her mitingde ciddi kalabalık topluyor.  30 Temmuz
cumartesi günü de öyle oldu. Mahşeri bir kalabalık karşısında taban fiyatı açıkladı.

Verilen 54 liralık fiyatın fındık bölgesinin tamamını mutlu etmesi mümkün değil.

Tabii ki düşük diyenler olacaktır.

Bunun oranını ölçmek de olası değil; ancak 3’te 1’lik bir bölüm külliyen fiyatı olumlu
bulmayacaktır. 3’te 2’lik bir kesim ise olumlu bulabilir.
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Ülkemizde bir kesim var iktidar ne yaparsa olumsuz değerlendiren.

Aslında bu fiyatı olumlu bulan da bir çoğunluk vardır.

Oysa gerçek üretici fiyatı çok eleştirmiyor. Eleştiren kesim muhalif kesimler.

Gerçekçi yaklaşılsa fiyat çok da düşük sayılmaz. Çünkü geçen yıl 27 lira idi. 54 lira iyi fiyat.
Geçen yılki fiyata oranla yüzde yüzlük bir artış oldu.

Evet 54 lira.

Serbest piyasada ne olur diye sorup araştırdığımızda 45 liradan başlar yanıtını alıyoruz. Süreç
ilerledikçe de 40’lara kadar geri gelir deniyor.

Bunu da zaman gösterecek. Serbest piyasa kendi koşullarını oluşturacak.

Burada en kritik konumda olan devlet adına fındığı alan TMO’dur.

TMO 50 randıman ürünü 52 liradan alacağını açıkladı.

TMO gelen ürünü sorun çıkarmadan alırsa, üreticiyi bunaltmazsa serbest piyasayı dengede
tutar. Kendi fiyatına yakınlaştırır. Yok eğer senin ürünün yaş, çürük, kaliteli değil alamam deyip
geri gönderirse en büyük dengesizliği yaratmış olur.

54 lira çok kötü bir fiyat değil. İyi de sayılmaz. Fakat üretici bu fiyattan şikayetçi olmaz.
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Dolara vurursak 3 dolara gelir. Gerçi geçen yıl 3,5 dolardı. 54 liralık fiyat 3 dolara tekabül eder.

Ben de bir üretici olarak fiyatı çok düşük görmüyorum. Hayat pahalılığı ve enflasyon karşısında
ciddi manada olumsuz sayılmaz. Yüzde yüzlük bir artış enflasyon karşısında fındık üreticisini
çok ezmedi.

Fındıkta taban fiyat uygulaması aslında siyasi bir durumdur. Oy avcılığıdır. Ürünün kıymetine
bakılmaz.

İktidarlar bu uygulamadan siyasi bir beklenti içinde olurlar. Fındık bölgesinden oy alma
hesabına göre fiyat verirler. Uzun yıllar bu böyle olmuştur.

İktidar için 2023 seçimlerine kadar bu son taban fiyat.

İyi ki öyle denk geldi. Yoksa bu fiyat daha düşük verilebilirdi. AK Parti iktidarı fiyatı bu açıdan
yüksek tutmuş olabilir.

Dolayısıyla gelecek sene ki fiyatı belki de bir başka iktidar verecek.

2023 seçim yılı çünkü. Amma Nisan’da, amma Mayıs’ta…

Fiyat muhalefete göre külliyen çok düşük. Adı üstünde muhalefet bu. İnşallah gelecek sezonda
taban fiyatı bir başka hükümet verir. Bu gün ucuz bulduğu taban fiyatı iktidara geldiğinde yüksek
verir.

AK Parti hükümetlerinin en yüksek taban fiyatıyla karşı karşıyayız.
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Tabii ki TL bazında…
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